
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzat Pénzügyi és Ügyrendi  
               Bizottsága   soros   ülésén  2009. március 19-én a Városháza   
               tanácskozó termében 
 
 
 
Jelen vannak:    - a pénzügyi és ügyrendi bizottság tagjai a mellékelt  
                              jelenléti ív szerint  

- Kardos István, alpolgármester 
- Tóth Erzsébet, Holding Kft ügyvezető igazgató  
- Detrich Jánosné dr, az önkormányzat könyvvizsgálója 
- Kürthy Ferencné, a Városgazdálkodási Iroda vezetője, 
- Jeney Tibor, a Városfejlesztési Iroda vezetője 
- Pető Zsigmondné, jegyzőkönyvvezető 

 
Kiss Zsigmond 

 

Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a 
megjelenteket.  
Megállapítom, hogy a pénzügyi bizottság részéről jelen van 6 fő bizottsági tag, 
így a bizottság határozatképes.  
A mai ülésünk napirendjét a pénzügyi bizottsági meghívóban foglaltaktól eltérően 
az alábbiak szerint javaslom elfogadásra: 
 

1) Beszámoló az önkormányzat 2008. évi költségvetési gazdálkodásáról 
     Előadó: Arnóth Sándor, polgármester 

 
2) Előterjesztés bérhitel felvételére 
     Előadó: Arnóth Sándor, polgármester 
 
3) Előterjesztés belterületi szántó értékesítésére 

Előadó: Arnóth Sándor, polgármester 
 

4) Beszámoló a 2008. évben végzett ellenőrzések tapasztalatairól 
     Előadó: Detrich Jánosné dr , ügyvezető igazgató 
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5) Beszámoló a Püspökladányi Holding Vagyonkezelő Kft. 2008. évi 
mérlegbeszámolójának jóváhagyására 

     Előadó: Tóth Erzsébet, Püspökladány Holding Vagyonkezelős Kft  
     ügyvezető igazgató 
 
6) Előterjesztés a Püspökladányi Holding Vagyonkezelő Kft. 2009. évi 

üzleti tervének elfogadására 
     Előadó: Tóth Erzsébet, Püspökladány Holding Vagyonkezelő Kft             
      megbízott ügyvezető igazgató 

 
7) Beszámoló a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 

2008. évi mérlegbeszámolójának jóváhagyására  
     Előadó: Dr. Deczki Zoltán ügyvezető igazgató 
 
8) Előterjesztés a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 

2009. évi üzleti tervének elfogadására  
     Előadó: Dr. Deczki Zoltán ügyvezető igazgató 
 
9)  Különfélék  
 

Szavazzunk a napirendről fentiek szerinti módosítással; a szavazás eredménye 6 
igen szavazat.  
A napirendet tehát a fentiek szerinti sorrendben tárgyaljuk. 
 
 
1.napirend 
 
 
Kürthy Ferencné 
 
Az önkormányzat költségvetési pozíciójának gyöngülése már a 2008. évi 
tervezési és gazdálkodási folyamat során látható volt. Míg 2007. évben sikerült a 
fejlesztési bevételekből átcsoportosított működési forrásokat visszapótolni 
működési hitel felvétele nélkül, addig a 2008. év szeptemberében a pályázati 
alapból működési kiadásokra átcsoportosított 38.599 eFt-ot már nem tudta az 
önkormányzat visszapótolni. Igaz ugyan, hogy működési hitelt sem vett fel 
önkormányzat 2008. évben. 
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Kiss Zsigmond 
 
Van-e kérdés a beszámolóhoz? 
 
Ökrös István 
 
Hol van a 10. oldalon szereplő táblázatban bemutatott sportcélú kiadások 
előirányzata? 
A mozgáskorlátozottak részére kialakított liftekhez hol találhatók a támogatások 
bevételei? Vagy még nem kaptuk meg a központi pályázati forrást?  
 
Kürthy Ferencné 
 
Mivel mindig problémát jelent ezért mutatjuk be a sportcélra fordított összegeket 
a táblázatban. A költségvetés 2. számú mellékletében csak a Sportalapítvány 
eredeti és módosított előirányzata szerepel, a többi nevesített soron csak teljesítési 
adat. Ennek oka az, hogy a Sportcsarnok bérleti díját a Sport és 
Rendezvényszervező Kft-nek fizetjük meg, a támogatás megbontását 
feladatonként tőlük kértük be. A Sportcsarnok bérleti díja a 2. számú 
mellékletben, a III. Oktatási ágazat 6. során található – mind az eredeti 
előirányzat, mint a hozzá tartozó teljesítés. 
A Sportpálya fenntartása pedig a Holding KFT éves támogatásában szerepel, 
szintén a 2. számú mellékletben csak az I. Városüzemeltetési ágazatban. 
 
A Petőfi Sándor Általános Iskola tagintézményben valamint a Polgármesteri 
Hivatalban megvalósított akadálymentesítési pályázatokhoz a központi forrást 
még nem kaptuk meg. Jogszabályban nem rögzített mikor kell az 
önkormányzatnak az általa megelőlegzett forrást utalni. Valamikor 2009. évben 
várható a forrás kiutalása. 
 
Ökrös István 
A beszámoló rendelet-tervezetében, a 6. §-ban találkozunk a Pedagógiai 
Szakszolgálat 3.484 eFt. összegű működési pénzmaradványával, míg a többi 
intézményével nem. Mi ennek az oka? 
 
Kürthy Ferencné 
 
A Pedagógiai Szakszolgálati feladatok ellátása nem Püspökladány Város 
Önkormányzat feladata, hanem a Sárréti Többcélú Kistérségi Társaságé. A 
társulás a feladatot a püspökladányi önkormányzat Többcélú Nevelési Oktatási 
Intézményének tagintézményeként látja el.  
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Több települést is érint a feladat ellátás, ezért is szükségszerű e feladat 
maradványának kiemelt kezelése a Többcélú Intézmény többi tagintézményének 
pénzmaradványa közül. 
 
 
 
Kiss Zsigmond 
 
Van-e még kérdés a beszámolóhoz. Ha nincs több kérdés, kérném a 
hozzászólásokat,véleményeket; amennyiben nincs, akkor szavazzunk a 
beszámoló rendelet-tervezetének támogatásáról. A szavazás eredménye: 6 igen 
szavazat. 
 
 
            9/2009.(III.19.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Püspökladány Város Önkormányzatának Pénzügyi- és   
ügyrendi bizottsága az önkormányzat 2008. évi 
költségvetési gazdálkodásáról készült beszámolót és 
rendelet-tervezet elfogadásra javasolja.  
Határidő: azonnal 
Felelős: Kiss Zsigmond 
 
 

2. napirend 
 
Kürthy Ferencné 
 
 
Már a 2009. évi költségvetés készítése során előre vetítettük, hogy főként 
a beruházásainkhoz elnyert források utófinanszírozása, valamint a 
működési költségvetésbe betervezett több, mint 120 millió forint hiány 
miatt szükség lesz bérhitel felvételére. 
A fentiek miatt indokolt volt felvenni a számlavezető OTP Bank Nyrt-vel a 
kapcsolatot, hogy a várhatóan jelentkező finanszírozási problémák 
megoldására melyik hitel az önkormányzat számára a legkedvezőbb. 
Két megoldás mutatkozott a bérhitel és a folyószámla hitel.  
A bérhitel számunkra a kedvezőbb mivel ott csak a BUBOR + 3 % 
kamatfizetési kötelezettségünk keletkezik és nincs rendelkezésre állási 
jutalék fizetési kötelezettségünk.  
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A folyószámla hitel felvételénél a BUBOR + 4 % a kamatfizetési 
kötelezettség, ezen túl az 1-3 %-ig terjedő rendelkezésre állási jutalékot is 
meg kell fizetni, valamint  0,5 % kezelési költség is terheli az 
önkormányzatot.  
Már február 24-én igénybe kellett venni 85 millió forint összegű bérhitelt, 
csak így tudtunk eleget tenni fizetési kötelezettségünknek. 
A bérhitel kamatának fedezete betervezésre került a 2009. évi 
költségvetésbe. 
 
Kiss Zsigmond 
 
Mivel kérdés, vélemény nincs kérem szavazzanak; a szavazás 
eredménye 6 igen szavazat. 
 
            10/2009.(III.19.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Püspökladány Város Önkormányzatának Pénzügyi- és   
ügyrendi bizottsága a bérhitel felvételére készült 
előterjesztést és határozati javaslatot támogatja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Kiss Zsigmond 
 

3. napirend 
 
Jeney Tibor 
 
Az értékesítésre kijelölt ingatlanok közül az 1994 és 1996 hrsz-ú két 
ingatlan a földhivatali tulajdoni lapon „szántó”-ként nyilvántartott terület, 
míg a további 10 ingatlan az előterjesztésben beépítetlen telekként 
megjelölt terület a tulajdoni lapon” kivett beépítetlen terület”-ként szerepel. 
 
Dombi Imréné 
 
Szerződések állnak-e ezeknek a földterületeknek a használata mögött? 
 
Jeney Tibor 
 
A 12 terület közül tudtommal két terület van haszonbérbe adva. 
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Dombi Imréné 
 
Hány éve van az emberek használatában a földterület? 
 
Jeney Tibor 
 
Két embernél egy éve van a földterület használatba, a többiről nincs 
információm. 
 
Dombi Imréné 
 
A kisebb területeknél elképzelhetőnek tartom, hogy a szomszéd műveli a 
területet. De a két legnagyobb területtel mi a helyzet? És vajon az 
elkerülő építése érinti – e ezeket az értékesítésre kijelölt területeket? 
 
Jeney Tibor 
 
A két nagy terület használatáról nincs információm, de utána fogok nézni. 
Az elkerülő pedig nem érinti az eladásra kijelölt területeket. 
 
Kiss Zsigmond 
 
Ezek a területek a város szélén vannak az elkerülő pedig külterületen fog 
haladni. 
 
Van-e kérdés, vélemény az előterjesztéshez? 
 
 
Terdik Ferenc 
 
Örülök, hogy végre kiderült rendelkezik még az önkormányzat 
tartalékokkal – ilyen földterületek formájában. 
 
 
 
Kiss Zsigmond 
 
Amennyiben nincs más vélemény, javaslat kérem szavazzanak; a 
szavazás eredménye: 6 igen szavazat. 
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            11/2009.(III.19.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladány Város Önkormányzatának Pénzügyi- és   
ügyrendi bizottsága a belterületi ingatlanok 
értékesítésére készült előterjesztést és határozati 
javaslatot támogatja.  
Határidő: azonnal 
Felelős: Kiss Zsigmond 
 
 

4. napirend 
 
Kiss Zsigmond 
 
Negyedik napirendként az önkormányzat 2008. évi belső ellenőrzési 
jelentését és éves összefoglaló jelentését tárgyaljuk. Van-e kérdés, 
vélemény. Megállapítom, hogy nincs kérem szavazzanak a jelentés 
elfogadásának támogatásáról; a szavazás eredménye: 6 igen szavazat. 
 
 
            12/2009.(III.19.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Püspökladány Város Önkormányzatának Pénzügyi- és   
ügyrendi bizottsága az önkormányzat 2008. évi belső 
ellenőrzési jelentésének és éves összefoglaló 
ellenőrzési jelentésének jóváhagyását támogatja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Kiss Zsigmond 
 

5. napirend 
 
Tóth Erzsébet 
 
A Holding Kft 2008. üzleti évének működését jelentős átalakítások, 
szervezeti és személyi változások jellemezték. 
Jelentős szervezeti változás volt a két gazdasági társaság, a 
Püspökladányi Gyógyfürdő Egészségügyi Szolgáltató Kft-t és a 
Püspökladányi Sport- és Rendezvényszervező Kft-t egyesítése 
jogutódlással, átértékelés nélkül. A beolvadás során a PSR Kft megszűnt, 
beolvadt a Gyógyfürdő Kft-be. A társaság új neve: Püspökladányi 
Gyógyfürdő Egészségügyi Szolgáltató és Sportszervező Kft. 
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Nagy feladatot jelentettek a Holding Kft-nek az önkormányzat által 
vagyonkezelésbe adott eszközökkel kapcsolatos feladatok. A 
vagyonkezelői jog ingatlan-nyilvántartásba történő bejegyzése megtörtént, 
a földhivatali bejegyző határozat azonban csak 2009. február 19-én 
érkezett meg. A nyilvántartásba vétel viszont visszamenőleges dátummal, 
2008. július 3-ai nappal megtörtént. 
Mindezen nehézségek ellenére elmondható, hogy valamennyi cég 
eredményes évet zárt, az üzleti tervben kitűzött célokat teljesítette. 
 
2008. évben jelentős személyi változások következtek be a Holding Kft-
hez tartozó társaságoknál. 
A Gyógyfürdő Kft-nél februárban – közös megegyezéssel - megszűnt az 
igazgatói állás, kétszeri nekifutással, június 1-én sikerült az állást 
betölteni.  
 
A PSR Kft Gyógyfürdőbe történő beolvadásával az PSR Kft ügyvezető 
igazgatói állása megszűnt. 
 
A Gyógyfürdő Kft gazdaságvezetője októberben felmondott, szeretnénk a 
Holdingon belül könyvelési szolgáltatással megoldani az általa ellátott 
feladatok nagy részét és egy pénzügyi ügyintéző készítené terveink 
szerint össze a könyveléshez az anyagot a Kft-ben. 
Ezzel a Kft-k könyvelése Holding-szintűvé válik és bérmegtakarítást is 
sikerül/t/ elérni. 
A Holding Kft gazdasági igazgatójának és ügyvezető igazgatójának a 
munkaviszony december 31-ével megszűnt. 
 
A Városüzemeltető Kft-nél 7 fővel csökkenteni kellett - a határozott idejű 
szerződés lejárta után – a kommunális területen dolgozók létszámát. 
 
 
A Rákóczi utcai lakások értékesítéséből befolyó bevétellel az üzleti 
jelentés 8. oldalán lévő táblázatban számolunk el. Itt található a Borbástó 
4. szám és a Bartók Béla utca 26. szám alatti lakások vételára összesen 
16 millió forint értékben. A 9. soron fenti lakások felújítására fordított 7 
millió 757 ezer forint felújítási költség szerepel. Képviselő úr kérdésére 
válaszolva, hogy miért is volt szükség a lakások felújítására ilyen jelentős 
összeget fordítani azt szeretném elmondani, hogy tulajdonképpen ezek a 
lakások az „átalakítások” után 2-2 család elhelyezésére nyújtottak 
lehetőséget. Nem volt szerencsés a „felújítási munka” megjelölés a 
táblázatban. 
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A 2008. június 7-ei rendkívüli esőzésekhez kapcsolódóan: nagy 
mennyiségű esővíz bekerült a szennyvízelvezető rendszerbe és az 
esővízzel felhígult szennyvíz a város néhány pontján kiömlött. A 
helyszíneket természetesen fertőtlenítettük. Ez a problémának nem 
végleges megoldása, hisz a szennyvízelvezető rendszer nem képes egy 
felhőszakadással lezúdult óriási mennyiségű víztömeget befogadni. Azt is 
el kell mondani, hogy a problémát a Tűzoltósággal együtt oldotta meg a 
Kft. A VOMA szivattyút pedig a dugulások elhárításhoz rendszeresen 
Karcagról kérjük, mivel a Kft ilyen teljesítményű szivattyúval nem 
rendelkezik. 
 
A faházak bérleti díjához kapcsolódóan: A felépítmények nincsenek 
önkormányzati tulajdonban, csak az alattuk lévő földterület. A faházak 
tulajdonosai pedig mindaddig míg le nem bontják a felépítményeket 
terület-használati díjat fizetnek a Kft-nek. 
 
 
Ökrös István 
 
Nem lett egyszerűbb, áttekinthetőbb számomra a beszámoló azáltal, hogy 
megalakult a Holding Kft, és csak egy beszámolót kell elfogadni a 
képviselő-testületnek. Egyébként elfogadom a beszámolót, jó munkát 
kívánok az elkövetkező időszakra. 
 
 
Terdik Ferenc 
 
Úgy gondolom a képviselő-testületnek nem kell minden apró dologról 
tudnia, ami a Kft berkein belül zajlik.  
 
A Holdingot azért hoztuk létre, hogy ne kelljen a hozzá tartozó Kft-k 
minden apró ügyes-bajos dolgával foglalkoznia a képviselő-testületnek. 
De mint tapasztaljuk ezt nem minden képviselő társunk fogadja el. Van 
aki minden apró részletről tudni szeretne. Úgy gondolom a szakmai 
dolgok nem kell hogy érdekeljenek. Véleményem szerint elég, ha a 
Holding Kft gazdálkodásának a végeredményét ismeri meg a testület.  
 
Óriási munka van a beszámoló elkészítésében, rendkívül értékes 
anyagnak tartom az előterjesztést. 
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Kiss Zsigmond 
 
Az elvárásoknak megfelelő, alapos, körül tekintően, jól összeállított 
anyagról van szó. Támogatom a 2008. évi beszámoló jóváhagyását. 
Amennyiben más vélemény, javaslat nincs kérem szavazzanak a 
beszámoló támogatásáról; a szavazás eredménye 6 igen szavazat. 
 
 

13/2009.(III.19.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladány Város Önkormányzatának Pénzügyi- és   
ügyrendi bizottsága a Püspökladány Holding 
Vagyonkezelő Kft 2008. évi gazdálkodásáról készült 
beszámolót és a  jóváhagyására készült határozati 
javaslatot támogatja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Kiss Zsigmond 

 
 
6. napirend 
 
Tóth Erzsébet 
 
A 2009. évi gazdálkodás során arra törekszünk, hogy a gazdálkodás 
zökkenőmentes maradjon, a szolgáltatásainkat megfelelő színvonalon 
tudjuk ellátni, biztosítani tudjuk a likviditást és megtartsuk a 
foglalkoztatást. Már most jól látható, hogy 2008. évben bevételi 
elmaradása lesz a Kft-nek, ez adódik az önkormányzati támogatás 
jelentős mértékű – 30 %-os - csökkenéséből vagy például a vízfogyasztás 
mennyiségének csökkenéséből adódó árbevétel csökkenésből. 
Arra kell a Kft-nek törekednie, hogy a tevékenységek folyamatos 
átvizsgálásával, átszervezésekkel, átgondolt költségtakarékos 
gazdálkodással; a feladatok körének bővítésével a lakosság és az 
önkormányzat felé történő szolgáltatások biztonságos feladatellátása ne 
kerüljön veszélybe.  
 
Dombi Imréné 

 
Helyesnek tartom, hogy lehetőséget ad a Kft a távhőszolgáltatás díjának 
részletekben történő megfizetésére. 
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Tóth Erzsébet 
 
Ezzel a lépéssel nem csak a fogyasztón hanem önmagán is segít a Kft. 
Csökkenteni szeretné a kintlévőségek, hátralékok összegét és a likviditási 
helyzetén is javítana a Kft. Most van kidolgozás alatt a bevezetés módja. 
Úgy szeretnénk a részletfizetést indítani, hogy az egybe essen a hivatalos 
„gázév” kezdetével. Tehát 2009. június 1-től be szeretnénk vezetni az új 
rendszert, ezt a lehetőséget azonban csak azoknak a fogyasztóknak 
biztosítaná a Kft, akiknek nincs fizetési hátralékuk. 
 
Ökrös István 
 
A fejlesztési projektek között felsorolt strandfürdő gázleválasztásához 
vagy a Kossuth utca 26. szám alatti ingatlan felújításához jelentek-e meg  
 
Tóth Erzsébet 
 
A gázleválasztáshoz a tervezés ügyében felvettük a kapcsolatot az eddigi 
pályázókkal és 9 millió forintos árajánlatot kaptunk a feladat ellátására, 
amit aránytalanul magasnak találtunk. Keressük a pályáztatáshoz a 
további tervezőket, hogy köztük megversenyeztessük a tervezési feladat 
ellátását.  
Ugyanez a helyzet a Kossuth Lajos utca 26. szám alatti ingatlan 
felújításával is. 
Ezekhez a feladatokhoz kapcsolódó pályázatokat általában kis- és 
középvállalkozásoknak írják ki. Azok a vállalkozások minősülnek kis- 
illetve középvállalkozásnak amelyekben az önkormányzat tulajdonosi 
részesedése nem haladja meg a 25 %-ot. A Holding Kft nem minősül ez 
alapján jogosultnak. Keressük a lehetőséget a probléma megoldására. 
 
A gyógyfürdőhöz kihasználtságának emeléséhez: 2009. január elsejével 
megszüntettük a reumatológus főorvos asszony munkaszerződését és 
egy un. jutalékos rendszert – közreműködési szerződéssel - dolgoztunk ki 
a javadalmazására. Január, február hónapban már látszik az eredménye, 
ösztönzőleg hat a Tb kezelések növekedésére, ami egyben árbevétel 
növekedést is eredményez a Kft részére. 
 
Terdik Ferenc 
 
Az üzleti tervben találkoztam a balatongyöröki konyha felújításának 
tervével, ha valami bővebbet megtudhatnánk erről. 
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Tóth Erzsébet 
 
Az amortizációs keret terhére tervezzük a balatongyöröki konyhát 
melegítő konyháról főző konyhává alakítani. Hamarosan egyeztetünk az 
illetékes ÁNTSZ szakemberekkel milyen munkálatokat kell elvégezni, 
illetve milyen eszközöket kell beszerezni az átminősítés 
engedélyezéséhez.  
A táborozók szinte teljes körének kívánsága teljesülne a régi rendszer 
visszaállításával.  
 
Kiss Zsigmond 
 
Van-e még kérdés, nincs. Kérem a véleményeket. 
 
Ökrös István 
 
Az üzleti terv a fenntarthatóságra helyezi a hangsúlyt, ami ebben a 
gazdasági válsággal teli időszakban érthető. Az üzleti tervet jónak tartom, 
támogatom a jóváhagyását és egyben további jó munkát kívánok a Kft 
valamennyi dolgozójának. 
 
Kiss Zsigmond 
 
Amennyiben más vélemény nincs kérem szavazzanak; a szavazás 
eredménye: 6 igen szavazat. 
 
            14/2009.(III.19.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Püspökladány Város Önkormányzatának Pénzügyi- és   
ügyrendi bizottsága a Holding Vagyonkezelő Kft 2009. 
évi üzleti tervének jóváhagyására készült előterjesztést 
és határozati javaslatot támogatja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Kiss Zsigmond 
 

7. napirend 
 
Detrich Jánosné dr. 
 
Az Egyesített Egészségügyi Intézmény 2007. szeptember 30-án szűnt 
meg. Július 1-én megalakult a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató  
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Kft, amely szeptember 12-én került a cégbíróságnál bejegyzésre és 2008. 
év március 7-én átalakult Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasággá. 
 
Fentiek miatt a Kft gazdálkodásában 2007. év tört időszak ahol a 
bevételek és a kiadások nincsenek feltétlenül egymáshoz rendelve. Ezt 
azért tartottam fontosnak elmondani, mivel ezen okok miatt nem 
összehasonlíthatóak a nagyságrendek, az arányok a 2007. és 2008. év 
vonatkozásában.  
 
A vagyonhasznosításra történő átadás 2008. április 1-én megtörtént. Az 
immateriális javak, a gépek, berendezések, felszerelések 14.348 eFt 
nettó értékben azonnal bekerültek a Kft könyveibe a befektetett eszközök 
közé. Az ingatlanok azonban csak a földhivatali bejegyzés után kerülnek 
a könyvekbe. 
 
Kiss Zsigmond 
 
Van-e kérdés, vélemény a beszámolóhoz? Amennyiben nincs kérem 
szavazzanak a beszámoló jóváhagyásának támogatásáról; a szavazás 
eredménye: 6 igen szavazat. 

 
            15/2009.(III.19.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Püspökladány Város Önkormányzatának Pénzügyi- és   
ügyrendi bizottsága a Püspökladányi Püspökladányi 
Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft 2008. évi 
egyszerűsített éves beszámolóját elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Kiss Zsigmond 

 
 
8. napirend 
 
Dr. Deczky Zoltán 
 
Az elhangzott kérdésekre válaszolva: 
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A jelenlegi szabályok szerint rendkívül kötött a kapacitások kiosztásának 
rendszere. Ez évek alatt ahhoz vezetett, hogy a szerződéssel lekötött 
kapacitások közül voltak kihasználatlanabbak, másoknál pedig többletigény 
keletkezett. 
 
A jelenlegi tervezet szerint a jövőben szabadabb lenne a kapacitások újra 
elosztása. Az egészségügyi szolgáltató és fenntartója kezdeményezheti a 
saját kapacitásai közti rugalmas átcsoportosítást, melyet a regionális 
tisztifőorvos engedélyezhetne. 
 
 
Nagyon fontos lenne Püspökladányban egy fogászati röntgengép 
beszerzése – de mivel nincs rá OEP szerződése a Kft-nek csak a 
fogorvosoknak és ők nem szánnak rá pénzt, ezért be kell utazni a 
püspökladányi lakosoknak Debrecenbe egy fogászati röntgenért. 
 
Megoldást jelentene, ha a fogorvosok összefognának és megvennék ezt 
a 1,5 millió forintért már beszerezhető röntgengépet. Ez esetben a Kft 
vállalná a röntgengép működtetését. 
 
Testületi ülésre javítani fogjuk az 5. oldalon szereplő táblázatot. 
 
 
Kiss Zsigmond 
 
Van-e vélemény az üzleti tervhez, nincs. Kérem szavazzanak az üzleti 
terv támogatásáról; a szavazás eredménye: 6 igen szavazat. 
 
 
            16/2009.(III.19.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Püspökladány Város Önkormányzatának Pénzügyi- és   
ügyrendi bizottsága a Püspökladányi Egészségügyi  
Szolgáltató Nonprofit Kft  2009. évi üzleti tervét a 
képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Kiss Zsigmond 
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9. napirend 
 
Kiss Zsigmond 
 
 
A különfélékben más megtárgyalnivalónk nincs, köszönöm az aktív  
részvételt, az ülést bezárom.  

 
 
 
 
 

kmf 
 

 
 
 
 
  
    Pető Zsigmondné                                              Kiss   Zsigmond   
        jkv-vezető                                                      bizottsági  elnök 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

 
Püspökladány Város Önkormányzat Pénzügyi és Ügyrendi 
Bizottsága 2009. március 19-ei ülésén hozott határozatai 

 
Az ülésen hozott bizottsági határozatok: 
 
 
9/2009.(IIII.19) Püspökladány Város Önkormányzat 2008. évi 

költségvetési gazdálkodásáról készült beszámolója  
 
10/2009.(III.19) Bérhitel felvételére késült előterjesztés 
 
11/2009.(III.19) Belterületi ingatlanok értékesítésére készült 

előterjesztés 
 
12/2009.(III.19) Püspökladány Város Önkormányzat 2008. évi 

belső ellenőrzési jelentése és éves összefoglaló 
jelentése  

 
 
13/2009.(III.19) A Püspökladány Holding Vagyonkezelő Kft 

2008. évi gazdálkodásáról készült beszámoló 
 
14/2009.(III.19) A Püspökladányi Holding Vagyonkezelő Kft  

2009. évi üzleti tervének jóváhagyása 
 
 
15/2009.(III.19) A Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató 

Nonprofit Kft 2008. évi éves beszámolója 
 
 
16/2009.(III.19) A Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató 

Nonprofit Kft 2009 évi üzleti terve 
 


